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DIT IS DE DIGITALE NIEUWSBRIEF 

NAMENS HET BESTUUR VAN SKNWK . 

VIA DE INHOUDSOPGAVE ZIJN ER “LINKS” NAAR BERICHTEN 

OP DE WEBSITE GEMAAKT. DOOR ER EENVOUDIGWEG MET DE 

MUIS OP TE KLIKKEN WORD JE  DAN DOORGELINKT NAAR HET 

BETREFFENDE BERICHT OP DE WEBSITE. GEBEURT ER NIKS 

ALS JE ER OP KLIKT, DAN HEEFT DE TEKST TE MAKEN MET EEN 

BERICHT DIE IN DEZE NIEUWSBRIEF STAAT. 

  

Vandaag, 22 juli 2015, hebben we samen 

met Adrie Verhulst van de gemeente 

Schouwen-Duiveland de (trainings-)velden 

geschouwd. 

 

Dit mede omdat er zorgen bestaan over de 

groei van het gras en de oneffenheden in 

de velden.  Adrie heeft ons duidelijk 

kunnen maken waarom de velden er bij 

liggen, zoals ze er nu bij liggen. 

Lang verhaal in het kort geschetst: 

“de natuur laat zich niet dwingen” 

Door de huidige en voorafgaande 

weersomstandigheden (droogte en 

warmte)  ligt de ontwikkeling van het gras 

3 weken achter op voorgaande jaren. 

Hierdoor zijn ook sommige oneffenheden 

(nog) niet weg gewerkt. 

Door de ontwikkeling, van het bedrijf Van 

der Maas, van een beregeningsinstallatie, 

kunnen de velden nu besproeid worden 

met (zoet) water uit het Zoommeer. 

Anders was de achterstand nog groter 

geweest. 

Onze velden blijven de continue aandacht 

hebben van de gemeente, maar we 

moeten geduld hebben met de natuur. 

Oneffenheden zullen nog worden 

bijgewerkt en kale plekken krijgen nog wat 

extra aandacht. 

Dringend verzoek aan de (jeugd-)leden en 

hun ouders: 

Maak GEEN gebruik van de velden buiten de 

trainings-/wedstrijduren. Ze mogen slechts 

gebruikt worden op momenten van training en 

wedstrijden en zijn niet bedoeld voor, en 

berekend op, belasting door er daarbuiten gebruik 

van te maken. 

De slechte toestand van de velden zijn mede 

veroorzaakt door (jeugd-)leden die een “balletje 

aan het trappen” waren. 

Mochten er nu nog steeds (jeugd-)leden op de 

velden zijn terwijl er geen verenigingsactiviteiten 

zijn, dan zullen we helaas tot repressieve 

maatregelen over moeten gaan.  

Schorsing voor 1 of meerdere wedstrijden behoort 

dan tot de mogelijkheden………. 
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Zonder scheidsrechters geen voetbal! 

In de laatste bestuursvergadering is er besloten om een 

schema te maken waarin spelers van SKNWK worden 

aangewezen om wedstrijden van de jeugd te gaan 

fluiten. 

Stefan Vermeer zal daarom een lijst maken 

waarbij iedere speler weet, wanneer hij aan de 

beurt is en voor welke wedstrijd. 

Ook ouders van jeugdleden zijn uiteraard welkom om 

eens een wedstrijdje te fluiten, maar we kunnen ons 

voorstellen dat niet iedere ouder voldoende kennis heeft 

van de spelregels. 

Wel eisen we van deze ouders om zich te onthouden 

van commentaar op de leiding. Zonder de 

scheidsrechter kan uw kind niet voetballen!!!! 

Alleen met ons allen kunnen we de 

club draaiende houden! 

Die vraag heb ik aan André gesteld en zijn 

antwoord was: 

“Twee weken terug is mijn laatste controle 

geweest en die was goed. Het bot in mijn 

dijbeen groeit weer vast. Ook de kaakchirurg 

was tevreden en ik mag zacht voedsel gaan 

eten. Over 1 week heb ik weer controle en als 

het goed is, mag ik dan beginnen met belasten. 

Dan kan ik revalideren bij een fysiotherapeut.” 

Opknappen bestuurskamer 

en kantine. 

Onder leiding van Dirk van der Sleen en 

Gertjan ter Riet is er een commissie 

aan de slag gegaan die de 

bestuurskamer en de kantine een 

nieuwe en frissere aanblik moet geven. 

Bewust hebben we hierin een aantal 

dames betrokken, omdat wij mannen 

onze beperkingen kennen ;-) 

Hopelijk gaan we snel de eerste 

veranderingen zien. 


